
Møte i utøverkomiteen 20. juni 2023 

 

Til stede:  

Kjetil Borch, Erlend Mamelund, Felix Baldauf, Anna Margrete Sletsjøe, Anita Yvonne Stenberg, 

Magnus Nedregotten.  

Ikke til stede:  

Sarah Louise Rung, Astrid Uhrenholdt Jacobsen, Aida Husic Dalen, Birgit Skarstein.  

 

AGENDA:  

Orienteringssaker  

1. Informasjon fra Idrettstinget  
2. Dialog med eksterne interessenter  

Diskusjonssaker  

3. Vedrørende behandling av brevet 
4. Verktøy og kommunikasjonsrutiner for UK  
5. Arbeidsform og arbeidsfordeling  
6. Møteplan 
7. Annet  

 

Sak 1 - Informasjon fra Idrettstinget  

Møtet startet med en rask gjennomgang av agendaen v/Magnus. Videre orienterte Magnus om 

prosessen omkring representasjonen på tinget og redegjorde kort for arbeid inn mot- og under 

tingforhandlingene.  

 

Sak 2 - dialog med eksterne interessenter  

Magnus orienterte om dialogen som er initiert med flere ulike eksterne interessenter, deriblant 

NISO, ADNO, Idrettsstyret, IOC og Utvalg for utarbeidelse av «veikart for private toppidrettsgymnas»  

 

Sak 3 - Vedrørende behandling av brevet 

Ingen behandling av innholdet i brevet ble foretatt under møtet.  

Magnus redegjorde raskt for dialog internt i Utøverkomiteen og med NIF-Juridisk angående videre 

behandling av brevet sendt av Kjetil Borch. Videre fulgte en diskusjon om når, av hvem og hvordan 

brevet skal behandles. På bakgrunn av diskusjonene ba deltakerne i møtet Magnus utarbeide en sak 

til neste møte hvor behandling av brevet er eneste punkt på agendaen. I utarbeidelsen av saken om 

behandling av brevet ble det anmodet at Magnus tar følgende elementer til betraktning:  

• Gode holdepunkter for habilitetsvurdering 

• Aktualiteten av brevet  



• Rådgivning fra NIF Juridisk  

• Svarbrevet fra NIF  
 

 

Sak 4 - Verktøy og kommunikasjonsrutiner for UK  

Deltakerne diskuterte hvordan bruken av ulike kommunikasjonsverktøy og kommunikasjonskanaler 

skal brukes internt og eksternt. I tillegg ble det uttrykt ønske om at sekretærressurs har innsyn i alle 

kanaler der saksbehandling foregår.  

 

Sak 5 - Arbeidsform og arbeidsfordeling  

Magnus innledet til diskusjon om utarbeidelse av en strategi for UK. Deltakerne i møtet diskuterte og 

ga innspill til leder om ønsker for fokusområder som utøverkomiteen skal arbeide for fremover. I lys 

av dette ble det satt sammen et arbeidsutvalg som skal jobbe for å utarbeide en strategi for 

Utøverkomiteen. Deltakerne i møtet som ønsket å være del av dette arbeidsutvalget var Anna 

Margrete Sletsjøe, Kjetil Borch og Magnus Nedregotten. Det var enighet om at medlemmer som ikke 

deltok i møtet også skulle gis mulighet til å delta i arbeidsutvalget. I tillegg la Magnus frem et forslag 

til instruks for Utøverkomiteen - som det ble gitt innspill til for videreutvikling av denne. Det var et 

ønske om at Magnus utarbeider et endelig forslag til instruks for vedtakelse av styret på neste 

ordinære styremøte.   

 

SAK 6 - Møteplan 

Utøverkomiteen diskuterte fremtidig møtehyppighet og det var enighet om at to ordinære møter 

hvert halvår, i tillegg til ekstraordinære møter ved behov er et fornuftig utgangspunkt.  

Representasjon fremover:  

• Kjetil Borch og Magnus Nedregotten møter med NISO den 28. juni  

• Kjetil Borch, Magnus Nedregotten og Birgit Skarstein møter med ADNO den 21. august 

• Magnus Nedregotten representerer Utøverkomiteen på IOC International Athletes' Forum 
2023 i Lausanne 1.-2. oktober. Kjetil Borch stiller også dersom han har anledning og 
økonomien til Utøverkomiteen tillater det.    

• Medlemmer som ikke var til stede i møtet gis mulighet til å delta i/spille inn ønske om å delta 
i møtene på lik linje med de som deltok i møtet. Magnus tilrettelegger for dette. 
 

 

Sak 7 - Annet  

Magnus opplyste om mulighet for Utøverkomiteen til å innstille kandidat til å bli «Believe in Sport 

Ambassadør». Medlemmer som ikke var til stede i møtet gis også mulighet til å spille inn ønske om 

innstilling fra Utøverkomiteen. Magnus tilrettelegger for dette. 

Neste ordinære møte planlegges avholdt i slutten av august. Det legges opp til at ekstraordinært 

møte for behandling av brevet finner sted før dette.  

 



 


